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Občina Hoče-Slivnica       TOČKA 2     
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-13/2019 
Datum:   19.09.2019                                                         
 
 

Z A P I S N I K  
8. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je  bila v četrtek, 19. 9. 2019 ob 17.00 uri,  
v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica. 

 
 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 17.00 uri. Prisotnih je 14 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena.  

 
Prisotni: 

Zdenka Gajser, Benjamin Habinc, Andreja Kavaš, Rok Klajnšek, Jožef Merkuš, Jožica Klajderič, Jelena 

Paulinič Frangež, Simona Ornik, Marija Motaln, Ksenija Petrič, Anica Pučko, Martina Rauter 17.03, 

Marko Smogavec, Zvonimir Trstenjak, Konrad Vrhovšek. 

 

Odsotni: Anita Arzenšek, Boris Pust, dr. Aleš Kobal, Darko Vrhovšek. 

 

Ostali prisotni: 

Mag. Peter Cokan - direktor OU, Katja Arnšek, Janja Šijanec, Metka Meglič, Danijela Rakovič – 

strokovne službe.  

 

Poročevalci:  

Alojz Velički – ravnatelj osnovne šole Dušana Flisa Hoče, Franc Gosak – ravnatelj osnovne Šole Franca 

Lešnika Vuka Slivnica, Gordana Verk – predstavnica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada 

Maribor,  Mateja  Malek – predstavnica podjetja Riso d.o.o. , dr. Ivan Kobal – vodja MIR in Neva 

Dolgoš - zapisnikar. 

 

 
2. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  14  

ZA: 14  PROTI:   0 
 
SKLEP ŠT. 8/1 JE SPREJET. 
 
17.03 – seji se pridruži Martina Rauter. 
 

 

3. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA: 15  PROTI:   0 
 
SKLEP ŠT. 8/2 JE SPREJET. 
 

 

4. TOČKA 
SEZNANITEV Z ZAPISNIKOM 5. KORESPONDENČNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z zapisnikom 5. korespondenčne seje. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  15 
 

 

ZA:  15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/3 JE SPREJET. 
 

 

5. TOČKA 
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SEZNANITEV Z ZAPISNIKOM 6. KORESPONDENČNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/4  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z zapisnikom 6. korespondenčne seje. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  15 
 

 

ZA:  15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/4 JE SPREJET. 
 

 

 
6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je seznanil prisotne s predlogom komisije za okolje in prostor, da se 

predlagana točka 12 - Obravnava in potrditev Sprememb in dopolnitev Odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko gradnjo  v Spodnjih Hočah – Tenko, po skrajšanem 

postopku, umakne iz dnevnega reda, ki so ga prejeli s sklicem seje.  

Zvonimir Trstenjak je predlagal smiselno zaporedje točk 10 in 11 – kar pomeni najprej DIIP in zatem 

IP in ne tako kot je v predlogu dnevnega reda, s čimer se je strinjal tudi dr. marko Soršak, župan. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje novi predlog dnevnega reda: 
SKLEP ŠT. 8/5 
Občinski svet Občine Hoče – Slivnica potrdi naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje 

3. Pregled in potrditev zapisnika 1. izredne seje 

4. Seznanitev z zapisnikom 5. korespondenčne seje 

5. Seznanitev z zapisnikom 6. korespondenčne seje 

6. Obravnava in potrditev dnevnega reda 

7. Obravnava in potrditev Poslovno finančnega načrta 2019 z Letnim načrtom 

ravnanja s stvarnim premoženjem JMSS Maribor 

8. Obravnava in potrditev Sklepa o soglasju k sistemizaciji in normativih 

delovnih mest ter organizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in 

varstvenem zavodu Osnovna šola Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru 

(predšolska vzgoja) 

9. Obravnava in potrditev Sklepa o soglasju k sistemizaciji in normativih 

delovnih mest ter organizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in 
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varstvenem zavodu  Osnovna šola Dušana Flisa Hoče (predšolska vzgoja) 

10. Obravnava in potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta 

(DIIP) za južno cestno povezavo IC11. 

11.  Obravnava in potrditev Investicijskega programa (IP) za južno cestno 

povezavo IC11. 

12. Obravnava in potrditev Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

k.o. Radizel p. št. 477/3 

13. Seznanitev s polletnim poročilom o realizaciji proračuna Občine Hoče-

Slivnica za leto 2019 

14. Obravnava in potrditev II. Rebalansa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 

2019 - po skrajšanem postopku 

15. Spremembe in dopolnitve Odloka o javnem redu in miru v Občini Hoče-

Slivnica (MUV, št. 8/2007, 14/2008, 31/2008, 11/2011, 23/2011, 9/2013) 

16. Obravnava in potrditev Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Snaga, d.o.o. – 

v prvi obravnavi 

17. Obravnava in potrditev Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave Maribor 

– v prvi obravnavi 

18. Informacije o projektih v Občini Hoče – Slivnica, september 2019 

19. Vprašanja in pobude. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA:  15  PROTI:  0  

 
SKLEP ŠT. 8/5 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA  7 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV POSLOVNO FINANČNEGA NAČRTA 2019 Z LETNIM NAČRTOM RAVNANJA 

S STVARNIM PREMOŽENJEM JMSS MARIBOR 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Gordana Verk, predstavnica Javnega medobčinskega stanovanjskega 
sklada Maribor. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/6 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Poslovno finančni načrt 2019 z Letnim 
načrtom ravnanja s stvarnim premoženjem JMSS Maribor. 



Zapisnik 8. redna  seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 19. 9. 2019 

 

5 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA:  15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/6 JE SPREJET. 
 
17.10 Ga. Gordana Verk zapusti sejo. 
 

TOČKA 8 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K SISTEMIZACIJI IN NORMATIVIH DELOVNIH 

MEST TER ORGANIZACIJI DELA V JAVNEM VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEM IN VARSTVENEM ZAVODU 
OSNOVNA ŠOLA FRANCA LEŠNIKA-VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU (PREDŠOLSKA VZGOJA) 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Franc Gosak, ravnatelj osnovne šole Franca Lešnika - Vuka Slivnica. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš,  predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/7 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o soglasju k sistemizaciji in 
normativih delovnih mest ter organizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in 
varstvenem zavodu Osnovna šola Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru (Vrtec 
Slivnica). 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA:  15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/7 JE SPREJET. 
 

TOČKA 9 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K SISTEMIZACIJI IN NORMATIVIH DELOVNIH 

MEST TER ORGANIZACIJI DELA V JAVNEM VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEM IN VARSTVENEM ZAVODU  
OSNOVNA ŠOLA DUŠANA FLISA HOČE (PREDŠOLSKA VZGOJA) 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Alojz Velički, ravnatelj osnovne šole Dušana Flisa Hoče. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica odbora za negospodarske dejavnosti. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/8 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o soglasju k sistemizaciji in 
normativih delovnih mest ter organizaciji dela v  Javnem vzgojno-izobraževalnem in 



Zapisnik 8. redna  seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 19. 9. 2019 

 

6 

varstvenem zavodu Osnovna šola Dušana Flisa Hoče (Vrtec Hoče in Vrtec Rogoza). 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA:15    PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/8 JE SPREJET. 
 
- 17.16 g. Velički in g. Gosak zapustita sejo. 

 
TOČKA 10 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA (DIIP) ZA 
JUŽNO CESTNO POVEZAVO IC11 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mateja Malek, predstavnica podjetja Riso d.o.o. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Stališče je podala Ksenija Petrič, podpredsednica odbora za okolje in prostor. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/9 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega 
projekta (DIIP) za južno cestno povezavo IC11. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA: 15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/9 JE SPREJET. 

 
TOČKA 11 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP) ZA JUŽNO CESTNO POVEZAVO IC11 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mateja Malek, predstavnica podjetja Riso d.o.o. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Stališče je podala Ksenija Petrič, podpredsednica odbora za okolje in prostor. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/10 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Investicijski program (IP) za južno cestno 
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povezavo IC11. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA: 15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/10 JE SPREJET. 

 
17. 25 – Mateja Malek zapusti sejo. 

TOČKA 12 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA K.O. 

RADIZEL P. ŠT. 477/3 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, višja svetovalka. 
 
Stališče je podala Ksenija Petrič,  podpredsednica odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 8/11  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra na zemljišču parc. št.  477/3, k.o. Radizel. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
 

 

ZA:  15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT.  8/11 JE SPREJET. 

 
TOČKA 13 

SEZNANITEV S POLLETNIM POROČILOM O REALIZACIJI PRORAČUNA OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA 
LETO 2019 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 8/12   
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s polletnim poročilom o realizaciji 
proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2019. 

Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
 

 

ZA:   15  PROTI:    
 
SKLEP ŠT.  8/12 JE SPREJET. 

 
TOČKA 14 
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OBRAVNAVA IN POTRDITEV II. REBALANSA PRORAČUNA OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2019 - 
PO SKRAJŠANEM POSTOPKU 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Šijanec, višja svetovalka.  

 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Stališče je podala Ksenija Petrič, podpredsednica odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 8/13 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi II. Rebalans proračuna Občine Hoče-
Slivnica za leto 2019 - po skrajšanem postopku. 
 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, 
premičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2019 – po 
skrajšanem postopku. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:   15  

ZA: 15    PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/13 JE SPREJET. 
 
 

 
TOČKA 15 

SPREMEMBE IN DOPOLNITVE ODLOKA O JAVNEM REDU IN MIRU V OBČINI HOČE-SLIVNICA (MUV, 
ŠT. 8/2007, 14/2008, 31/2008, 11/2011, 23/2011, 9/2013) 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, višja svetovalka. 

 
Stališče je podala Ksenija Petrič podpredsednica odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  
SKLEP ŠT. 8/14 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejeme Spremembe in dopolnitve Odloka o 
javnem redu in miru v Občini Hoče-Slivnica (MUV, št. 8/2007, 14/2008, 31/2008, 
11/2011, 23/2011, 9/2013) po skrajšanem postopku. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju: 15  

ZA: 15    PROTI:  0  
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SKLEP ŠT. 8/14 JE SPREJET. 

 
TOČKA 16 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA SNAGA, D.O.O. – V PRVI 
OBRAVNAVI 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, višja svetovalka. 
 
Svoja stališča je podal Zvonimir Trstenjak, odgovorita mu dr. Marko Soršak, župan in Metka Meglič.  
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Stališče je podala Ksenija Petrič, podpredsednica odbora za okolje in prostor. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT.  8/15 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejeme Odlok o ustanovitvi javnega podjetja 
Snaga, d.o.o. – v prvi obravnavi. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA:  15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/15 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 17 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O USTANOVITVI SKUPNE OBČINSKE UPRAVE MARIBOR – V 

PRVI OBRAVNAVI 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal dr. Ivan Kobal, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik odbora za finance. 
 
Stališče je podala Ksenija Petrič, podpredsednica odbora za okolje in prostor. 
 
Svoje stališče je podala Martina Rauter in predlaga MOM oz. Občini Hoče – Slivnica posvet na to temo. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT.  8/16 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejeme Odlok o ustanovitvi skupne občinske 
uprave Maribor – v prvi obravnavi. 

Glasovanje:  
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Število prisotnih članov pri glasovanju: 15  

ZA:  15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 8/16 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 18 
PROJEKTI V OBČINI HOČE – SLIVNICA SEPTEMBER 2019. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev poda direktor občinske uprave Mag. Peter Cokan. 

Vprašanje poda Zvonimir Trstenjak glede Vegec Slivnica – nanj odgovori dr. Marko Soršak, župan. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 8/17 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani s projekti v Občini Hoče – Slivnica 
september 2019. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
 

 

ZA:  15   PROTI:   0 
 
SKLEP ŠT. 8/17 JE SPREJET. 
 

 
TOČKA 19 

VPRAŠANJA IN POBUDE. 

 

Jožef Merkuš prosi za objavo pojasnila v naslednji številki Utrinkov glede tega zakaj je bilo potrebno 

telovadnico spremeniti v vrtec in popolnoma zapolniti prostore v VŠD. PGD Bohova je bila pripravljena 

takoj pomagati, PGD Hoče pa ne. 

 
Drugih pobud in vprašanj ni bilo zato se dr. Marko Soršak, župan, vsem prisotnim zahvalil za udeležbo 
in ob 18.00 sejo zaključi. 
 
Zapisal:                                                   
Neva Dolgoš                                                    
           
                                            
                                                                                        Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                      Dr. Marko Soršak, župan               


